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Referat 
Bestyrelsesmøde i TFE-bestyrelse den 2025.03.17 
Til stede: Vivi Thorndal (VT), Lars A. Jacobsen (LJ), Aase Møller (AM), Thomas Pedersen (TP, referent), 
Julie Farlov (JF), Thomas Jensen (TJ), Julie Johansen (JJ), Tanja Pedersen (TaP), Pernille Thestrup (PT), 
Randi Jensen (RJ). Ulrich Gilbjerg (UG)efterskole), Sofie Kock Jensen (SKJ) 
 
Fraværende: Pernille Kallehave (PK), Jonas Gindesgaard (JG), Michael Mamsen (MM) 
 

1. Gennemgang af regnskab med revisor 
Regnskab blev gennemgået af Per Larsen fra pwc. 

 
 

2. Godkendelse af dagsorden (VT) 
Ingen yderligere tilføjelser. Dagsorden blev godkendt. 

Godkendt 

3. Nyt fra… herunder børne og elevtal 
a. Formanden (VT) 
Har deltaget i info aften i 0. kl. med god snak om skolens baggrund og værdier. Fin aften. 
Der var god deltagelse. 
Har deltaget i begravelse (Hans Pedersen) tidligere forstander (red. fra 1979-1999). 
 
b. Børnehave (PK)+Forældrerepræsentant (MM) 
Børnetal: 31 idag. 
Pernille K. på orlov. Tina indsat som konstitueret leder. De har lige nu gang i mikroforsker 
projekt. Vejleder (Lenette) udefra der oplærer pædagogerne (mens børnene er med). 
Kursus hvor andre naboskoler har været med. Ydermere er 0.kl også kommet med i 
projektet.  Det er virkeligt godt. Pernille K kommer tilbage 1. maj. 
Else Marie er tilbage – ansat frem til sommerferien. 
 
c. Friskole og SFO (PT) 
Pt har vi 195 elever.  
Fået én elev mere, i 3. kl, siden sidste møde. 
Der er kommet et kommunalt tilbud, Junior mesterlære, for kommende 8. og 9. klasse.  
Hvis nogen melder sig til dette, kommer de til at høre under Svebølle eller Høng skole. 
Kan give mening for enkelte elever. Det er et tilbud for alle. Hvis man tilmelder sig denne, 
får man ikke en fuld FS9, men uddannelsen kan give adgang til EUD. 
Har stadig godt samarbejde med UU vejleder også ang. dette. Eleven skal selv finde 
læreplads. 
 
Ift medarbejdere så er der MUS (medarbejder udviklings samtaler) igang. Næsten færdig. 
Har en ledig stilling: Besatte kun den ene. Engelsk + samfund eller andet. 
 
Elever:  
Der har været TFE uge, projektuge (udskolingen), fastelavn.  
Derudover har 9. kl. har været i Barcelona. Næste uge skal 6. kl. til Bornholm. 
Teateruge forude. Spændt stemning da det er noget nyt. Det bliver denne gang i 
Kalundborg hallen. For at prøve noget nyt og prøve en fast scene. Så altså ikke på nogen 
måde pga. uoverensstemmelser med Jack og Tømmeruphallen (som nogle havde hørt). 
Tidspunktet bliver fra 17-19, da det tidligere tidspunkt kunne være lidt sent ift. de mindre 
elever, og ift. dem der stod for oprydningen. 
Teater-teamet er opsat på dette, men også en kæmpe opgave. 
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d) Efterskole (LJ) + efterskole repræsentant (UG) 
Vi er fortsat 93 elever.  
Der har været liniefagsuge og forestilling. Lærerne var helt høje over, hvor godt det var. 
Lige om lidt kommer de store udlandsrejser. 
 
Efterskolelærer er stoppet så pt. ledig stilling. Har samtaler i øjeblikket. 
Nyt køkkenpersonale er nu fuldtallig og i fuld gang. God stemning. De har haft travlt, da de 
skulle lære det hele at kende. 
 
I denne uge kommer det kommende elevhold og hilser på hinanden deres kontaktlærere. 
Der er pt ca. 5 ledige pladser til næste skoleår. 
 
Vi har været til DM i efterskole løb (Middelfart). Nikolaj blev for 3. år i træk Danmarks 
hurtigste efterskolelærer på 10 km., Jonas blev Danmarks hurtigste efterskolelærer mand 
på 5 km., Lone blev Danmarks hurtigste efterskole lærer hurtigste på 5 km. 
Pigerne nr. 2 i hold løb, og der var flere flotte individuelle resultater fra eleverne. 
Rigtigt flot resultat! 
 
UG: 
Der har været elevfest i Køge. Det fungerede rigtigt godt. Rent forældrestyret. 60-70 elever 
dukkede op. Det er arrangeret af et forældreudvalg på 4-5 forældre og så et elevudvalg. Det 
er rigtigt godt socialt for eleverne 
 
e. Medarbejderrep. (RJ og AM) 
Efterskole: 
Har været på ski siden sidste møde. Rigtigt fint OSO forløb igen iår. (Ansøgning og samtale 
case). Gode forældre der trådte til og hjalp.  
Afholdt den sædvanlige Høvdingebold-kamp før ferien – elever mod lærere. Lærerne er 
stadig ubesejret. Eleverne ser frem mod de kommende rejser. 
 
f. Forstander (LJ) 
Haft besøg af arbejdstilsynet, men på grund af tidspres blev et anmeldt besøg aftalt.  
 
Vi afventer byggetilladelser (til ny elevfløj). Den blev sendt ind oktober, venter lige nu på 
Kalundborg kommune. Det er fint, hvis vi får den i løbet af efteråret. Vi kan nu ikke nå det 
inden sommer alligevel. 
 
Der er kommet et par nye reformer fra ministeriet. 
En om trivsel, og så uddannelsesreformen med EPX. 
Man nedlægger 10. kl. i kommunalt regi. Man må gerne tage 10. kl. på efterskole. Dog må 
efterskole ikke ikke lave afgangsprøver. Man må dog gerne lave sine egne 
afslutningsprøver. Træder ikraft fra 2030. Vi kommer til at skulle bruge et par år på at re-
tænke 10. kl. på efterskole. 
 
Regeringen har givet udtryk for, at der kommer flere penge til efterskolen (for at støtte de 
familier, der har brug for det for at kunne komme på efterskole). Efterskoleforeningen har 
ikke været med i den del forhandlingen, de fik det præsenteret kort før, det blev vedtaget. 
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Pengene til det løft kommer fra tilskuddet til efterskolerne (der ydes fra 2030 ikke længere 
tilskud til 42 uger, men til 41 uger). Fra 2030 vil vi se ind i manglende indtægt på 400.000 (i 
nutidspriser) ved kun 41 uger. Lidt mindre, hvis vi kører 42 uger uden statstilskud i sidste 
uge, da vi så alene har indtægt fra forældrebetaling.  
 
4. Ledelsesberetning til regnskabet, til orientering (LJ) 
Var medsendt med indkaldelse til bestyrelsesmødet. 
LJ præsenteret hoved-pointer. Forklaringer til nøgletal. 
Kommende år er der lavt børnetal i børnehaven og også generelt i Kalundborg kommune. 
Vi er begyndt at annoncere i TV-Kalundborg og Lokal Avisen kalundborg. 
 
Har fået lavet Flyer om Børnehave og skole og den trygge overgang imellem børnehave og 
skole. Denne deles ud relevante steder, blandet andet hos lokal ejendomsmægler. 
 

 

5.   Godkendelse af bestyrelsens beretning til generalforsamlingen 
Udkast er sendt ud før mødet. Drøftet og godkendt efter få input til inspiration.  
 

Godkendt 

6.      Planlægning af generalforsamlingen 
Generalforsamlingen afvikles den 29. april 2025 kl. 18-21 med spisning de første ca. 30 
minutter. VT sikrer indkaldelse til generalforsamlingen sammen med Christina. LJ sikrer 
forplejning, fællessang mv. Referent er TP.  
 

 
 
 

7.      Evt 
Ingen bemærkninger 

 

  
 

• Hvis man har deltaget i bestyrelsesmødet, bekræfter man mødets indhold ved underskrift på 
referatet. 

• Hvis man ikke har deltaget i bestyrelsesmødet, bekræfter man ved underskrift, at man ikke har 
deltaget i mødet. 
 

Underskrifter: 
Vivi Thyme Thorndal  ________________________________ 
Thomas Pedersen  ________________________________ 
Julie Farlov   ________________________________ 
Sofie Kock Jensen  ________________________________ 
Thomas Jensen  ________________________________ 
Tanja Pedersen  ________________________________ 
Julie Johansen  ________________________________ 


